

P-AX

PORTABLE AXLE SCALES

ПОРТАТИВНЫЕ ОСЕВЫЕ ВЕСЫ



GENERAL SPECIFICATIONS ОБЩАЯ СПЕЦИФИКАЦИЯ

Portable Axle Scales are ideal for applications that require fast and quick weighing. The system allows weighing of vehicles such as cars, trucks, tankers, containers, tractors, airplanes, and so on in one time. 4, 5, 6 and 8 platforms can be used according to the total number of axles and wheels vehicle. Light weighing platforms easily transported to the desired location, on a flat surface within a few minutes installation is finalized and the weighing process can be started. Low platform height provides a great convenience for vehicles entrance and exit of the scale.

Weighing process is very easy and quick through weighing terminal which is in special carrying bag. As a standard that it allows connection of 4 platforms to the weighing terminal. It is also possible to configure weighing terminal to connect more platforms with optional wireless connectivity.

Портативные осевые весы идеально подходят для работ, требующих быстрого и практичного взвешивания. Система, позволяющая производить взвешивание автомобилей, грузовиков, танкеров, контейнеров, тракторов, самолетов и др. аналогичных транспортных средств за один раз, может использоваться с 4, 5, 6 и 8 платформами в зависимости от количества осей и колес взвешиваемого транспортного средства.

Легкие весовые платформы могут быть легко перемещены на требуемый участок и установлены на ровной поверхности за несколько минут, после чего можно непосредственно начать взвешивание. Низкая высота платформы позволяет незатруднительно осуществлять заезд и выезд транспортного средства на/с весовой платформы.

CAPACITIES / ХАРАКТЕРИСТИКА

		
MODEL МОДЕЛЬ	CAPACITY X DIVISION МОЩНОСТЬ X РАЗМЕРЫ	DIMENSIONS ГАБАРИТНЫЕ РАЗМЕРЫ
WB-PAX-1,5T	1,5 ton x 0,5 kg	700 x 450 x 58
WB-PAX-3T	3 ton x 1 kg	700 x 450 x 58
WB-PAX-6T	6 ton x 2 kg	700 x 450 x 58
WB-PAX-10T	10 ton x 5 kg	700 x 450 x 58
WB-PAX-15T	15 ton x 5 kg	700 x 450 x 58